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周例会核心议程

宗旨与使命 | Purpose & Mission

• 本协会是一家非营利组织，机构代码为 6506507，致力于慈善、教育及科学目的。我们的使命是通过培育创

新医疗技术、应用卫生经济学原理，并促进全球合作，以应对重大的健康挑战，从而推动生命科学的进步。

• We are a nonprofit organization (Association Code: 6506507) established for charitable, 

educational, and scientific purposes. Our mission is to advance the life sciences by fostering 

innovative medical technologies, applying health economics principles, and facilitating global 

collaborations to tackle critical healthcare challenges.



核心工作 | Core Activities

创业加速器
提供一站式的企业启动与加速服务，专注于从概念到市场的全过

程支持。

Startup Accelerator
Provides comprehensive, end-to-end support for startup 

launch and acceleration, focusing on guiding projects from 

concept to global market entry.

产品全球化推介平台
协助创新项目进入全球市场，提供公司注册、产品上市和品牌宣传

等服务。

Global Market Access Platform
A dedicated service platform to facilitate global market entry 

for innovative products, offering targeted assistance with 

company registration, product launch, and brand promotion.

商业化评估
研究、评估、设计卫生经济学模型，用于评价产品为病人、医生、

医院、医保机构和社会等带来的收益。

Commercialization Assessment
Researches, evaluates, and designs health economics 

models to assess the value and benefits that products 

deliver to patients, physicians, hospitals, payers, and society.

联动服务
推动高校、科研机构、医疗服务机构和产业的联动，辅助申请各类

支持项目，对接各类资本。

Ecosystem Linkage Services
Fosters collaboration among universities, research 

institutions, healthcare providers, and industry; assists in 

applying for various grants and support programs; and 

facilitates connections with diverse sources of capital.



会员 | Membership

本协会欢迎在医学、医疗服务及相关商业领域拥有专业背景或浓

厚兴趣的个人与企业加入。

The Association is open to individuals and enterprises with 

professional backgrounds or a strong interest in medicine, 

healthcare services, and related commercial fields.

会员资格 | Membership Eligibility

入会程序 | Membership Application Process

协会保留在特定情况下，经由理事会决议将会员除名的

权利。

The Association reserves the right to expel a 

member by a resolution of the Board of Directors 

under specific circumstances.

会员如需退会，应向秘书提交书面退会申请。

Members may withdraw from the Association at 

any time by submitting a formal written notice to 

the Secretary.

自愿退会 | Voluntary Withdrawal

除名 | Expulsion

申请人须获得至少一名理事的推荐，并将个人简历提交至秘书处。所

有入会申请必须经由全体副主席及主席批准，方可正式成为会员。

Applicants must be recommended by at least one Director and 

submit a curriculum vitae to the Secretary. All applications are 

subject to approval by all Vice Presidents and the President 

before membership is granted.



协会执委会
Management Committee
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秘书处｜General Secretary

吴在英 Helen Wu秘书长 Deputy General Secretary

法国里昂商学院数字经济EMBA;美国南加州高校联盟创投专委会副主席、中国股权

投资行业杰出青年投资人；围绕AI垂直产业应用、智能制造与生物医药、 新能源&

新材料等方向企业的投融资咨询服务；长期为中国成熟期企业纳斯达克上市及科创

企业美国落地提供一站式出海服务。   

Vice Chairman of the Venture Capital Committee of the Southern California 

Association of Colleges and Universities, Outstanding Young Investor in 

China's Equity Investment Industry;Investment and financing consulting 

services for enterprises focusing on AI vertical industry applications, intelligent 

manufacturing and core components, new energy & new materials, etc.;

It has long provided one-stop overseas services for Chinese mature 

enterprises listed on NASDAQ and science and technology enterprises landing 

in the United States.
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秘书处｜General Secretary

祁硕（Peter Qi） 秘书长兼司库 General Secretary & Treasurer

注册会计师，金融与会计硕士，曾在普华永道和毕马威等国际机构任职，专注于企业投、

融资、并购相关财税专业服务。

CPA, and MS. Finance and Accounting. Formerly with PwC and KPMG, he 

specializes in the area of financial and tax for corporate investment, financing, 

M&A and cross-border businesses and deals.

朱孔睿（Riza Zhu） 副秘书长 Deputy General Secretary

清华医学院博士后，北京水木东方医疗机器人产业创新中心北美业务负责人。

Postdoctoral Fellow at Tsinghua University School of Medicine, Head of North 

American Operations at Beijing IMC.
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网站信息部｜Website & IT Support

朱曰荣（Ron Zhu) Webmaster

博士，美国 BioInfoRx, Inc. 创始人兼首席执行官。具有30多年生物大数据管理和

分析行业经验。长期服务于南加州生物医药促进会(SABPA)等华人协会，2023年合

作创立圣地亚哥生物企业家俱乐部(SDBE Club)，为本地企业家创造合作交流机会。

Dr. Yuerong (Ron) Zhu, PhD, is the founder and CEO of BioInfoRx, Inc., USA, 

with over 30 years of experience in biological big data management and 

analysis. Dr. Zhu has demonstrated his commitment to professional 

communities through his long-term service to organizations like the SoCal 

Association for Biomedical and Pharmaceutical Advancements (SABPA), and in 

2023, he co-founded the San Diego Bio-entrepreneur Club (SDBE Club) to 

create networking, cooperation, and exchange opportunities for local 

entrepreneurs in the biotech space.



协会主席团成员
Members of the Governing Board
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主席团成员｜Members of the Governing Board

赵文兵（Jason Zhao） 常务副主席 Executive Vice Chairman

医学科技领域资深投资人，医学影像设备高级工程师，一脉阳光影像中心集团公司（HK02522）联合创

始人，具有近30年的医疗器械行业实践和投资经验。

Senior investor in the field of medical technology, Senior engineer of medical imaging 

equipment, and the co-founder of Rimag Imaging Center Group Co., Ltd. (HK02522), with nearly 

30 years of practice and investment experience in the medical device industry.

董何彦（Heyan Dong) 主席 Chairwoman

中国“ 垠艺生物” 创始人、董事长，教授、国务院特殊津贴专家。中国第一批获得国家二级教授职称；

清华大学兼职博导十年（ 生物材料）；2024 年三个产品获得美国FDA的breakthrough devices认证。

Founder and chairman of China's "Yinyi Biotech", professor, and expert with special allowance 

from the State Council. The first batch of professors in China to obtain the title of national 

second-class professor; Part-time doctoral supervisor of Tsinghua University for 10 years 

(biomaterials); In 2024, three products received breakthrough devices certification from FDA.
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主席团成员｜Members of the Governing Board

张送根(Songgen Zhang) 副主席 Vice Chairman

博士，教授级高工，国务院特殊津贴专家。现任北京天智航医疗科技股份有限公司（SH 688277）董事

长，医疗机器人国家地方联合工程研究中心主任，中关村医疗器械产业技术创新联盟名誉理事长。

Ph.D., professor-level senior engineer, expert with special allowance from the State Council. 

Currently the chairman of Beijing TINAVI Medical Technology Co., Ltd., the director of the 

National and Local Joint Engineering Research Center for Medical Robots, and the honorary 

chairman of Zhongguancun Medical Device Industry Technology Innovation Alliance.

王国辉（Scott Wang） 副主席 Vice Chairman

上海心玮医疗科技股份有限公司（HK 6609)创始人兼首席执行官，高分子材料硕士/清华EMBA管理硕士。

民盟中央健康委员会副主任委员，上海理工大学企业硕士导师，中国外科植入物技术标准化委员会委员、

心脑血管技术委员会委员。 

Founder and CEO of Shanghai HeartCare Medical Technology Co., Ltd. (HK 6609), Master of 

Polymer Materials/Tsinghua EMBA Master of Management. Vice Chairman of the Central Health 

Committee of the Democratic League, Master Tutor of University of Shanghai for Science and 

Technology, Member of China Surgical Implant Technology Standardization Committee and 

Member of Cardiovascular and Cerebrovascular Technical Committee.



方云才（Richard Fang） 副主席 Vice Chairman

博士， Hunniwell Lake Ventures （蜜泉湖资本）的创始人兼合伙人，微创手术器械公司瑞奇外科创始人。

蜜泉湖资本于 2021 年 9 月通过Picard Medical收购了 全人工心脏项目SynCardia，成为心脏移植的替代

方案。在医疗器械行业拥有30多年的专业实践经验。

Ph.D., Founder and Partner of Hunniwell Lake Ventures, founder of Rich Surgical, a minimally 

invasive surgical instrument company. In September 2021, Fountain Capital acquired SynCardia, a 

fully artificial heart project, through Picard Medical, as an alternative to heart transplantation. He 

has more than 30 years of professional practical experience in the medical device industry.

姜光强 (Jay Jiang)  副主席 Vice Chairman

博士，Axonics, Inc. (纳斯达克代码: AXNX) 的联合创始人兼首席技术官。曾在阿尔弗雷德·曼恩科学研

究基金会 (现称为huMannity Medtec) 担任研发副总裁。美国医学与生物工程学会 (AIMBE) 院士。

Ph.D., Co-Founder and CTO of Axonics, Inc. (NASDAQ: AXNX). He served as Vice President of 

Research and Development at the Alfred Mann Foundation for Scientific Research (now 

known as huMannity Medtec). Academician of the American Academy of Medical and 

Biological Engineering (AIMBE).

主席团成员｜Members of the Governing Board
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匡皓 （Hao Kuang）副主席 Vice Chairman

南京沃福曼医疗科技有限公司创始人。国家科技专家库入选专家，江苏省第四批产业教授，南京大学现代工程

应用科学学院产业教授，南京大学国际EMBA兼职导师。具有近30年医疗器械企业创新和市场工作的管理经验。

Founder of Nanjing Forssmenn Medical Technology Co., Ltd. He is an expert selected by the National 

Science and Technology Expert Database, the fourth batch of industrial professors in Jiangsu 

Province, an industrial professor of the School of Modern Engineering and Applied Science of 

Nanjing University, and a part-time tutor of the International EMBA of Nanjing University. He has 

nearly 30 years of management experience in innovation and marketingin medical device enterprises.

李中华（Joshua Li） 副主席 Vice Chairman

美国北卡州立大学博士学位。美国Nova Vascular Inc首席执行官兼赛诺医疗科技有限公司首席技术官，曾任

微创医疗及强生公司高管。专注心脑疾病微创医疗器械研发，主导10余款创新产品上市，投资/创建10余家医

疗企业（3家上市）。拥有100余项专利技术。

Ph.D. from North Carolina State University. CEO of Nova Vascular Inc and Chief Technology Officer (CTO) of Sino 

Medical Technology Co., Ltd., former senior executives of MicroPort and Johnson & Johnson. Focusing on the 

research and development of minimally invasive medical devices for cardiovascular and cerebral diseases, he has led 

the listing of more than 10 innovative products and invested/created more than 10 medical companies (3 listed). He 

has more than 100 patented technologies.

主席团成员｜Members of the Governing Board
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颜学海（Henry Yan） 副主席 Vice Chairman

Device of Tomorrow Capital 基⾦管理合伙人。工学学士，法学硕士，金融管理博士，曾就读于复旦大学、

ASU W.P. Carey School of business。知名律师， 投资管理⼈。管理投资50多个项目，多个项目在新加坡、

香港、美国等地上市或并购。

Managing Partner of Device of Tomorrow Capital. He holds a bachelor‘s degree in engineering, a 

master’s degree in law, and a doctorate in financial management. Studied at Fudan University and 

ASU W.P. Carey School of business. Well-known lawyer, investment manager. He has managed and 

invested in more than 50 projects, many of which have been listed or M&A in Singapore, Hong 

Kong, the United States and other regions.

孙海生（Steven Sun) 副主席 Vice Chairman

中迦（北京）科技有限公司创始人，总经理。美国SUNRISE GOURP董事长。在医疗器械行业拥有30年实

践经验。医疗、环保行业有投资经验。

Founder and General Manager of Zhongjia (Beijing) Technology Co., Ltd.Chairman of SUNRISE 

GROUP, USA.With 30 years of practical experience in the medical device industry.Experienced in 

investment in the medical and environmental protection industries.

主席团成员｜Members of the Governing Board
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陈宛虹（Kathy Chen） 副主席 Vice Chairwoman

JC Pacific Capital副总裁，北大国家发展研究院工商管理学硕士。国发院美国同学会秘书长。曾供职于通

用电气医疗中国有限公司，任大区经理。2012年移民美国，专注投资房地产， 并作为自由投资人投资早期

医疗创业公司。

Vice President of JC Pacific Capital, Master of Business Administration, National School of 

Development, Peking University. Secretary-General of the American Alumni Association of the 

National Development Institute. She used to work for GE Healthcare China Co., Ltd. as a regional 

manager. She immigrated to the U.S. in 2012 to focus on real estate investment and invest in 

early-stage medical startups as a freelance investor.

许华（Hua Xu) 副主席 Vice Chairwoman

北京华康医疗集团创始人、董事长，巴黎文理研究大学博士，清华EMBA。连续创业者。曾任美国Stryker中

国区销售经理。

Founder and chairman of Beijing Huakang Medical Group, doctoral degree from Paris Institute of 

Political Studies, EMBA from Tsinghua University. Serial entrepreneur. Former sales manager for 

Stryker in China.

主席团成员｜Members of the Governing Board
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阮镇祥（Sam Yuen) 副主席 Vice Chairman

广东医谷产业运营管理股份有限公司联合创始人，广东中大创业投资管理有限公司董事，曾任九州

通医疗器械集团董事，近三十年医疗器械行业经验。

Co-founder of Guangdong Medical Valley Investment Management Co., Ltd., director of 

Guangdong Zhongda Venture Capital Co., Ltd., former director of jointown Medical Device 

Group Co., Ltd., with nearly 30 years of experience in the medical device industry.

罗世民（Simon Luo）副主席 Vice Chairman

医学影像医生，中山大学EMBA 。广州市盈立医疗器械有限公司总经理 。20年来一直专注于

医学影像，超声，口腔设备领域，具有丰富的医疗设备营销管理经验。

Medical Imaging Doctor, EMBA of Sun Yat-sen University. General Manager of 

Guangzhou Yingli Medical Equipment Co., Ltd. For 20 years, he has been focusing on 

the field of medical imaging, ultrasound, and oral equipment, and has rich experience 

in medical equipment marketing management.

主席团成员｜Members of the Governing Board
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洪晓鸣（Diana Hong） 副主席 Vice Chairwoman
天津海河生物医药集团创始人、董事长，国务院政府特殊津贴专家、天津市侨商会副会长、国家药品监督管理
局高级研修学院客座教授、上海大学客座教授、中国医疗器械行业协会第三方检测分会秘书长、博鳌亚洲论坛
全球健康专家委员会委员。
Founder and President of Tianjin Mid-Link Group, Expert with Special Government Allowance of the 
State Council, Vice President of Tianjin Overseas Chinese Chamber of Commerce, Visiting Professor 
of Advanced Training College of the State Drug Administration, Visiting Professor of Shanghai 
University, Secretary-General of the Third-Party Testing Branch of China Medical Device Industry 
Association, and Member of the Global Health Expert Committee of the Boao Forum for Asia.

张明东（Mingdong Zhang） 副主席 Vice Chairman

复旦大学公共卫生学院兼职教授，前美国FDA器械中心医务官和流行病学家。曾任职美国国立卫生研究院国立

癌症研究所博士后/助理研究员, 香港中文大学医学院教授，强生电生理公司Biosense Webster全球医学总监

和医学安全官， 及波士顿科学亚太区首席医务官及医学事务和卫生经济学副总裁。

Adjunct Professor of Fudan University School of Public Health and a former Medical Officer and 

Epidemiologist at CDRH/FDA. In his early career, Dr. Zhang worked at the National Cancer Institute 

of NIH as a Research Fellow and Staff Scientist. Mingdong also served as Professor of Epidemiology 

in the Chinese University of Hong Kong. From FDA, Mingdong joined Biosense Webster, the 

electrophysiology division of the Johnson & Johnson as the Global Medical Director and Medical 

Safety Officer. He recently retired from Boston Scientific Asia Pacific as the Chief Medical Officer and 

Vice President of Medical Affairs and Health Economics. 

主席团成员｜Members of the Governing Board



张智昊（Benny Cheung) 副主席 Vice Chairman

Atlas MedInnovations联合创始人。 Dynaflex Technologies领导者。前Zeus业务发展主管。在医疗器械创

新、制造和销售领域拥有超过20年经验。链接初创企业、医生和投资者。

Co-founder, Atlas MedInnovations. Leader, Dynaflex Technologies. Former Zeus 

business development lead. 20+ years in medical device innovation, sales, and 

manufacturing. Connects startups, doctors, investors.

柯涛（Tao Ke ) 副主席 Vice Chairman

柯涛博士毕业于麻省理工学院（MIT）并获得博士学位，是人工智能领域的早期先锋，专注于医疗科技

和生物科技领域，担任兼职首席财务官及业务发展/战略负责人，致力于在南加州与纽约的亿万富豪圈

与亚洲资本之间搭建高端合作桥梁。

Dr. Tao Ke is an MIT-trained Ph.D. and early AI pioneer who blends deep technical expertise . 

he serves as a fractional CFO and business development/strategy lead in medtech and biotech, 

acting as a trusted bridge between Southern California and New York’s billionaire circles and 

leading Asian capital.

主席团成员｜Members of the Governing Board
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宋龙涛， 副主席 Vice Chairman

创景资本创始人，清华大学法学院硕士、北大医学部-北大光华领航班首期学员；拥有有超过13年的一级市场

投资经验，主要聚焦在医疗健康行业。宋龙涛先生曾任惠每资本（高瓴资本旗下）创始合伙人，达晨创投董事

总经理、医疗健康投资部负责人，太平洋证券投行部高级经理。主导和参与超过10个项目的投资，投资额超

过10亿元，获得稳健、良好的收益，给相关基金创造了优秀的回报。

魏旭峰(Xufeng Wei) MD PhD 副主席 Vice Chairman

江苏美凤力集团董事长、美国Goldenwing Medical Inc.董事长，医疗器械领域大动物试验专家，拥有 20多年

的心外科医生经验，曾于美国马里兰大学人工器官实验室开展博士后研究、任助理教授;曾获国家科技进步奖二

等奖。现牵头首创了全球创新器械评价和支持中心。

Xufeng Wei, MD, PhD, Chairman of Goldenwing Medical Inc. and Medphoenix Group. A specialist in 

preclinical studies for medical devices, he has over 20 years' experience as a cardiac surgeon. He 

previously conducted postdoctoral research and held the position of Assistant Professor at the 

Artificial Organ Laboratory at the University of Maryland. He won Second Prize in the 2019 National 

Science and Technology Awards. He is now leading the initiative to establish a global evaluation and 

support center for innovative medical devices.

主席团成员｜Members of the Governing Board
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庄小金 Brooks Zhuang 副主席 Vice Chairman

江苏唯德康医疗科技有限公司创始人，在消化内窥镜微创器械研发制造领域有二十年创业经历，带领公司成

为中国该领域第二大制造商。先后获得常州市工业明星企业家、常州市武进区优秀企业家等荣誉。

Brooks Zhuang,Founder of Jiangsu Vedkang Medical Science and Technology Co., Ltd., with twenty 

years of entrepreneurial experience in the research, development, and manufacturing of minimally 

invasive endoscopic instruments in the field of gastroenterology. Under his leadership, the company 

has become the second-largest manufacturer in this field in China. He has been honored with titles 

such as Industrial Star Entrepreneur of Changzhou, Outstanding Entrepreneur of Wujin District.

常明君，副主席 Vice Chairman
中伦律师事务所合伙人，毕业于北京大学法律系，专注于境内外资本市场IPO、上市公司并购重组、再融资和
控制权收购、基金管理和投资等业务，为百余家上市公司、拟上市公司、基金公司和专业投资机构客户长期提
供全面法律服务。
Mr. Mingjun Chang holds a degree in law from Peking University and is a partner of Zhong Lun Law 
Firm. He specializes in IPO, M&A, and restructuring of listed companies, refinancing and control 
acquisition, as well as fund management and investment in both domestic and overseas capital 
markets. He has provided comprehensive and long-term legal services to more than 100 listed 
companies, listing prospects, fund companies, and professional investment institutions.

主席团成员｜Members of the Governing Board
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张发宝（Paul Zhang) 副主席 Vice Chairman

梅斯健康（HK：02415）创始人，董事局主席。梅斯医学和生物谷互联网平台创始人，从事医药生物领

域投资和创业20余年。

Founder and Chairman of the Board of MedSci Health (HK: 02415). Founder of the MedSci and 

Bioon internet platforms, with over 20 years of experience in investment and entrepreneurship 

in the biomedical and pharmaceutical industries.

主席团成员｜Members of the Governing Board



协会活动与项目
Events and Programs



2024年9月FDA 510k 主题分享会
FDA 510k Topic Sharing (SEP 2024)

2024年8月优秀企业家创业经验分享
Entrepreneurial Experience Sharing (AUG 2024)

2024年9月Helio公司参访
Helio Company Visiting (SEP 2024)

2024年12月IABS协会赞助交流
IABS Association Sponsored Exchange(DEC 2024)

2024年2月西达塞纳医疗中心参访
Cedars-Sinai Medical Center Visiting (FEB 2024)

2024年12月高校联盟合办创投论坛
University Alliance Venture Forum (DEC 2024)

活动｜科技系列



活动｜科技系列

2025年3月整形医生崔教授主题分享Pro.Cui 
Topic Sharing (MAR 2025)

2025年3月UCI医学中心拜访
UCI Health Center Visiting (MAR 2025)

2025年4月S.E.公司拜访
S.E. Company Visiting (APR 2025)

2025年3月接待AAOS大会参会人员
AAOS Conference Attendees(MAR 2025)

2025年3月肉毒素公司拜访
Abbvie Company Visiting (MAR 2025)

2025年2月协会内部投资及路演
Association Investment and Roadshow(FEB 2025)



2025年2月参与SunStone项目
路演活动
SunStone Project Roadshow 
Event(FEB 2025)

2025年1月K2公司拜访
K2 Company Visiting(JAN 2025)

2025年1月人工心脏项目路演
Artificial Heart Project Roadshow (JAN 2025)

加州医学创新研究院创始人、国际知名生物医学工程学家
Ghassan Kassab博士分享3DT创新器械与产业化之道

活动｜科技系列



2025年7月安翰科技分享胶囊胃镜产品发展
史

2025年9月5号Jason Zhao带队考察Irven
企业

2025年9月5号脉搏医疗路演中国领先的结
构性心脏病介入器械医工结合研发平台

2025年9月5号创景资本宋龙涛总分享医疗
器械投资策略 2025年4月Synaptic公司拜访

Synaptic Company Visiting (APR 2025)

活动｜科技系列



2025.7.22成都健康产业商会2025.6.25辽宁商会到协会交
流

活动｜科技系列



2025年4月二级市场投资交流活动
Stock Investment Event(APR 2025)

2025年7月郭博士分享医疗科技的AI发展进
程

2025年8月01高校联盟刘国云会长，分享
管理经验，江苏美凤力魏博士分享通过动

物实验看医疗器械发展趋势；

2025年8月13协会主席团内部提升讨论会
2025年8月22号张明东副主席分享“FDA

器械上市途径和鼓励举措“

2025年8月29号蒲力群教授分享美容整形
手术能否抗衰老和提高幸福感？

活动｜教育系列



教育系列

2025年4月二级市场投资交流活动
Stock Investment Event(APR 2025)

2025年8月31号 与高校联盟协办前沿科技论坛

2025年10月13号郭培宣院士主题分享：纳米RNA前沿技术（学生特别场）



教育系列

2025年4月二级市场投资交流活动
Stock Investment Event(APR 2025)



会员活动日

2025年4月协会成员户外徒步活动
Outdoor Hking (APR 2025)

2025年2月协会成立大会

Association Inaugural Meeting(FEB 2025)

2025年10月6号协会成员中秋午餐会



慈善系列

2025年4月赞助及支持关联协会SABPA
SABPA Association Sponsored Exchange (APR 2025)

2024年12月IABS协会赞助交流

IABS Association Sponsored Exchange (DEC 2024)



联系方式
Contact SCMA

Peter: +1 (949) 230-8482

Riza:   +1 (951) 375-9580

Website: https://thescma.org/ 
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